



VIRTU

10



Home Furnishings intended for production

H 71.12cm, L 121cm, D/P 55.88cm

Birch plywood

Manufacturer: Anthony Provenzano

Équipement ménager prévu pour la production

H 71.12cm, L 121cm, D/P 55.88cm

Contreplaqué en bouleau

Fabricant : Anthony Provenzano

FOLLOWING PAGE

SUIVANTE PAGE

## THE SQUIRREL CHAIR

## ANTHONY PROVENZANO

**DESIGNER** The Squirrel Chair attempts to reposition the chair – both as a comfortable and figural object – in the contemporary domestic environment.

**JURY** This chair is an interesting mix of a hybrid primitive object with modern ergonomics. It makes a statement: “I am a primitive chair, I use primitive materials, I even sit on the floor.” It is one massive piece, but at the same time it is a reconstruction of thousands of little pieces.

**DESIGNER** Squirrel Chair tente de repositionner la chaise en tant qu’objet confortable et figuratif dans un cadre domestique contemporain.

**JURY** Cette chaise est un intéressant mélange de primitivisme et d’ergonomie moderne. Elle nous dit : «Je suis une chaise primitive, faite d’un matériau primitif et je suis à même le plancher». C’est une pièce massive et, en même temps, c’est une reconstruction de milliers de petits morceaux.